
 Osadní 
výbor: 

OSADNÍ VÝBOR PRO MĚSTSKÉ ČÁSTI ŽIŽKOV A VRCHLICE (dále OsV) 

Datum: 10.4.2025, 18:00 hod    

Přítomni: 
 
Omluveni: 

Anna Šrajbrová, Jan Šáňa; Petr Materna, Tomáš Gryč, Michal Ivičič; Gabriela 
Březinová, Tomáš Kadečka, Barbora Vičarová, Linda Vlachová 
Dana Vepřková, Martina Pospíšilová, Jiří Klečák; Hana Votavová 

Gestor RM: Tomáš Morawski - omluven 

Příští jednání: 15.5.2025 18:00 hod 

 
 
ZÁPISY JSOU ZVEŘEJŇOVÁNY NA NÁSTĚNKÁCH OsV A INTERNETOVÝCH STRÁNKÁCH MĚSTA KUTNÉ 
HORY 
 
 
A: Agenda – diskuze: 
 

 MHD – OsV zaznamenal změnu dopravce městské hromadné dopravy od 1.4.2025 - a deset dní 
od změny jednoznačně k horšímu. Použití vyřazených autobusů, žádné slíbené elektrobusy, 
přílišná rychlost v ulicích. 
 

 Na základě stížností od občanů Dolního Žižkova proběhla diskuze nad silným zamořením ovzduší 
čtvrtě spalinami při zimním topení v rodinných domech.  
 

 Diskuze k situaci v resortu Sv. Anna, kde nastal problém s množstvím parkovacích míst. Místní 
obyvatelé vyjednávají s městem o prodeji části městského pozemku k vybudování nových 
parkovacích míst.   

 

 Na křižovatce Na Výsluní x Vojtěšská bude umístěno dopravní zrcadlo pro usnadnění dopravní 
situace. 
 

 K mobilnímu svozu rostlinného odpadu, který proběhne 23. a 24. června je třeba dbát na tato 
pravidla: 

 
Odpad nesmí být shnilý a musí být připraven v pytlích tak, aby jej bylo možné snadno 

uchopit a vysypat do velko-objemných kontejnerů na rostlinné odpady (vyprázdněné pytle se 
vrací majitelům a musí zajistit jejich úklid). Větve musí být rozřezány do poloměru 3 cm a 
svázány do svazků max. 1,5 m dlouhých. Pařezy a kmeny se nesváží. 
 

 
Informace: 

Projekt PANUJ HOŘE:  Nové projekty pro rok 2025 je možné podat na MěÚ do 30.4.2025.  
 
 

B: Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM:  
 

1. Upozorňujeme rovněž na příliš vysokou rychlost autobusů v ulici Purkyňova a Vojtěšská ke 
křižovatce Sochorova x Vojtěšská x Fučíkova. Pravděpodobně noví řidiči nevidí značku 
Pozor děti! 

2. Znečištění ovzduší spalováním nekvalitního topiva: žádáme městský úřad o kontrolu 
během topné sezóny. Současně na základě této zkušenosti žádáme městský úřad o 
publikování výzvy s pravidly pro topnou sezónu, která bude vytištěna v zářijových 



Kutnohorských listech jako prevence před novou topnou sezónou. Osadní výbor obdržel 
mapu s označenými domy, které toto znečištění způsobují v oblasti Dolního Žižkova – jak 
s těmito informace nadále nakládat? 

3. Resort Sv. Anna – bude ze strany města řešen převod některého z městských pozemků 
(jeho části) pro vybudování parkovacích míst? 

4. Na základě podnětů občanů ulice U   Lesa žádáme  o  vyznačení zákazu  stání v této ulice – 
především v okolí křižovatek  - označení žlutou čárou. 

5. Křižovatka K Zastávce x Táborská – na základě informací občanů je zde stále snížená 
viditelnost při výjezdu z ulice K Zastávce i po provedeném seříznutí 3 m živého plotu ve 
výhledu. Podáváme tímto podnět k většímu zásahu – seříznutí celého živého plotu (tújí) a 
umístění  dopravního zrcadla. 

6. U autobusové zastávky Vrchlice je nevzhledná hromada písku. Současně autobusové 
zastávce opadává výrazně omítka. Žádáme o opravu budovy a odstranění pískové  
hromady i s již vzrostlými náletovými rostlinami. 

7. Žádáme pravidelnou kontrolu tzv. kontejnerových stání, kde se hromadí nepořádek 
především u textilních kontejnerů. Jak často jsou textilní kontejnery vyváženy? 

8. Kde bude řešena letošní výsadba nových stromů/keřů za pokácené a vyřezané stromy a 
keře v oblasti Na Rovinách a celého Žižkova? 

 
 
 
 
Zápis zapsala a ověřila: Anna Šrajbrová   


